
Forslag 2 – representantskapet 2023: 

 

Innsendt av Charlotte Dyrkorn, 20. september 2023: 

Jeg foreslår at Oslo-Akershus HK, i tråd med regionen og forbundet for øvrig, kutter ut 
styrehonorar med virkning fra årsmøtet i 2024. 
 
Om dette faller foreslår jeg at det nedsettes et utvalg i kommende periode som ser på 
styrehonorarene og en justering av hvordan dette er oppbygd i dag. Utvalget skal da 
komme med en anbefaling til årsmøte i 2024 om vi skal beholde dagens ordning, 
revidere oppbyggingen eller kutte det helt ut. 
 
 
 
Styrets innstilling til vedtak: 
 
Det nedsettes et utvalg som ser på styrehonorarene og en justering av hvordan dette er oppbygd i 
dag. Utvalget skal da komme med en anbefaling til årsmøte i 2024 om vi skal beholde dagens 
ordning, revidere oppbyggingen eller kutte det helt ut. 
 
Utvalgets flertall skal bestå av tillitsvalgte som ikke sitter avdelingsstyret. 


